
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامي:
فرهنگ نماز اول وقت 

بایددر محیط های اداری گسترش یابد 

مراس�م هفتمی�ن دوره قدردان�ی از فع�الان نم�از، برگ�زار 
اقام�ه نم�از در وزارت فرهن�گ و ارش�اد  از فع�الان  و در آن 
اس�لامی، س�ازمان فرهن�گ و ارتباط�ات اس�لامی و ادارات کل 
 فرهن�گ و ارش�اد اس�لامی ته�ران و کرمانش�اه قدردانی ش�د.
به گزارش واحد مرکزی خبر در این مراسم که با حضور وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی و مدیران و مسئولان ادارات کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان های 
مختلف برگزار شد، معاونت امور فرهنگی این وزارتخانه، سازمان سینمایی 
کشور، ستاد عالی کانون های فرهنگی و هنری مساجد و مدیران کل وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان های خراسان رضوی، آذربایجان غربی،گیلان، 
 آذربایج��ان ش��رقی و مازندران نیز شایس��ته قدردانی ش��ناخته ش��دند.

توصی��ف  ب��ا  مراس��م  ای��ن  در  اس��لامی  ارش��اد  و  فرهن��گ  وزی��ر 
ویژگ��ی ه��ای نم��از ب��ا اخ��لاص گف��ت: س��بک زندگ��ی اس��لامی 
 پی��ش از ه��ر چی��ز با فراگی��ر ش��دن نم��از در جامعه تحق��ق می یابد.
علی جنتی افزود: بی تردید وضع فرهنگی پیچیده و ظریف کنونی ایجاب 
می کند که از شیوه های غیر مستقیم، جذاب و جدید برای ترویج فرهنگ نماز 
 بهره گرفته شود زیرا جوان امروز نصیحت مستقیم و لحن تحکمی را بر نمی تابد. 
وی خاطر نش��ان کرد: بنابراین باید در پی بهترین ش��یوه های دعوت به 
نماز باشیم که دعوت شونده ابتدا شیرینی نماز و بندگی را با عمق وجود 
 بچش��د تا در هنگام تنهایی، نیازی به محرک های بیرونی نداش��ته باشد.

وزی��ر فرهن��گ و ارش��اد اس��لامی با بی��ان اینکه نماز مهمترین س��لاح 
مقابل��ه ب��ا جن��گ نرم دش��من اس��ت اضافه ک��رد: نم��از، جوان��ان را 
 ب��ه مب��دا وص��ل می کن��د و از گ��رداب وسوس��ه ها نجات می بخش��د.

جنت��ی در ادام��ه ب��ه وضع مس��اجد و مکان های عموم��ی و اداری برای 
اقام��ه نماز اش��اره و اضافه ک��رد: فرهنگ نماز اول وق��ت باید در محیط 
ه��ای اداری گس��ترش یاب��د و ادارات، بهتری��ن م��کان هایش��ان را ب��ه 
نمازخانه اختصاص دهند، درس��ت نیس��ت که در تفرجگاه ها و جاده ها، 
 مکان ه��ای آبرومن��دی برای اقام��ه نماز فراهم نباش��د یا اندک باش��د.

وی با تاکید بر اینکه باید ش��رایط اقامه نماز در همه مکان ها به بهترین 
ش��کل فراهم ش��ود افزود: تولیدات فرهنگی و هنری مناسب،کتاب های 
درسی و توجه به پاکیزگی و بهداشت مساجد نیز از دیگر راه های ترویج 

اقامه نماز است.
رحمانی فضلی:

ترور دادستان زابل 
ارتباطی با حادثه سراوان ندارد

وزیر کش�ور تاکید کرد: آنچه معلوم شده است این است که این 
افراد ارتباطی با تروریس�ت های س�راوان نداشتند و عنوان شده که 

مرتبط با گروه های اشرار و قاچاقچی بوده اند.
عبدالرضا رحمانی فضلی در حاش��یه جلس��ه ش��ورای اجتماعی وزارت 
کشور در پاسخ به پرسش یکی از خبرنگاران با بیان اینکه »به محض اینکه 
دس��تگاه های مرتبط، اطلاعات بیشتری در اختیار ما قرار دهند، آن را اعلام 
خواهیم کرد«، افزود: در موضوع سراوان نیز پیگیری های بسیار جدی انجام 
می  دهیم و نیروهای امنیتی و اطلاعاتی در منطقه به صورت جدی و فعال وارد 
عمل ش��ده اند و در تلاش هستیم تا ضمن اجرای اقدامات نیروهای انتظامی 
و امنیتی که در منطقه برای مس��دود کردن و کنترل مرزها انجام می دهند، 

مدیریتی جدی در بحث کنترل مرزها داشته باشیم.
وزیر کشور ادامه داد: در جلسه ای که در این رابطه برگزار شد، تصمیمات 
مهمی درباره کنترل مرزهای کشور صورت گرفت؛ هرچند که موضوع اصلی 
جلسه بحث توسعه پایدار سیستان و بلوچستان بود، چرا که امنیت را در این 

منطقه در توسعه پایدار می بینیم.
وی خاطرنش��ان کرد: همجواری کشور افغانستان و بی ثباتی این کشور، 
یکی از موضوعات مطرح در اس��تان سیستان و بلوچستان است که تاثیرات 
آن از مرزها به منطقه منتقل می ش��ود و موضوع دیگر، توس��عه نیافتگی این 

منطقه است.
همچنین، علی عبداللهی معاون امنیتی وزیر کشور درباره کنترل مرزهای 
کشور در راستای جلوگیری از ورود گروه های تروریستی به داخل خاک ایران 
و مذاکره با کشورهای همسایه در این ارتباط از جمله کشور پاکستان با توجه 
به توافق امنیتی صورت گرفته بین ایران و آن کش��ور در س��ال های گذشته، 
گفت: پس از آنکه حادثه س��راوان رخ داد فردای آن روز دوس��تان در وزارت 
خارجه با کش��ور پاکستان وارد گفت وگو شدند، کاردار پاکستان را خواستند 
و هم اکنون نیز معاون وزیر خارجه به کش��ور پاکس��تان رفته و پیرامون این 

موضوع مذاکراتی را با مقامات پاکستانی انجام می دهد.
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فاطمه )س( بعد از پدرش 75 روز زنده بودند و در این دنیا 
بودند و حزن و ش�دت برایش�ان غلبه داش�ت و جبرئیل امین 
می آمد خدمت ایشان و به ایشان تعزیت عرض می کرد و مسائلی 

از آینده نقل می کرد...
گمان ندارم که غیر از طبقه اول از انبیاء عظام درباره کسی 
اینطور وارد شده باشد که ظرف 75 روز جبرئیل امین )نزد او( 
رفت و آمد داشته است و مسائل را در آتیه ای که واقع می شده 

است، مسائل را ذکر کرده است.
آئین انقلاب اسلامی- ص102

جبرئیل خدمت فاطمه )س( می آمد

درمکتب امام

شمخانی در دیدار با سفیر سوریه تاکید کرد
ضرورت اتخاذ 

راهکار سوری- سوری

عدنان محمود سفیر سوریه ضمن دیدار با نماینده مقام 
معظم رهبری و دبیر ش�ورای عالی امنیت ملی پیام کتبی 
علی مملوک رئیس دفتر امنیت ملی سوریه را تسلیم وی 

کرد.
نماینده مقام معظم رهبری با اشاره به پیگیری دقیق تحولات 
سوریه توسط ایران، پیروزی های اخیر ارتش سوریه را در مقابل 
گروه های تروریستی تبریک گفت و افزود، نگاه جهانی به تحولات 
سوریه تغییر کرده و موج توجه به خواست و اراده مردم این کشور 

در حال افزایش است.
وی گس��ترش تروریسم و مشاهده جنایات آنها بر ضد مردم 
سوریه را اصلی ترین دلیل ایجاد تعارض در حامیان آنها دانست و 
با اشاره به ضرورت اتخاذ راهکار سوری- سوری برای حل و فصل 
بحران جاری در این کشور، بر لزوم پیگیری راه حل دیپلماتیک و 

حل و فصل مسائل با راهکارهای سیاسی تاکید کرد.
دبیر شورای عالی امنیت ملی همچنین با محکوم کردن انفجار 
تروریس��تی اخیر در نزدیکی سفارت جمهوری اسلامی ایران در 
بیروت، این اقدامات را نش��انه اس��تیصال رژیم صهیونیس��تی و 
گروه های تروریستی همسو با این رژیم و موجب تنفر روزافزون 
افکار عمومی جهان از حامیان این اقدامات دانست و تاکید کرد، 
ای��ن گونه اقدامات هیچ تاثیری بر ادامه مس��یر حمایت ایران از 

جریان مقاومت اسلامی نخواهد داشت.
ش��مخانی افزود: پیشتر در خصوص گس��ترش تروریسم در 
منطقه و حمایت مالی و تسلیحاتی آنان توسط کشورهای غربی 
هشدار داده شده بود و امروز مسئولیت ریخته شدن خون شهدای 

این حادثه متوجه آنان است.
علی شمخانی در خصوص انجام مذاکرات هسته ای میان ایران 
و 1+5 نیز گفت؛ غرب راهی به جز مذاکره برای حل و فصل مسائل 
نداشته و تحریم های غیرقانونی و فشارهای خارج از منطق تاثیری 

بر اراده جمهوری اسلامی ایران نداشته است.
در این دیدار عدنان محمود سفیر سوریه با تسلیم پیام علی 
مملوک رئیس دفتر امنیت ملی س��وریه، ضمن تشکر از مواضع 
و اقدامات جمهوری اس��لامی ایران در پشتیبانی از ملت سوریه 
تاکید کرد؛ ارتش برای تامین امنیت مردم و رساندن غذا و دارو 
برای ش��هرها و روستاها مقتدرانه با تروریست ها مقابله نموده و 
در عین حال مسیر دیپلماتیک و راهکارهای سیاسی را نیز برای 

حل مسائل دنبال می کند.
یک مقام مسئول در وزارت امور خارجه:

موضوع ربوده شدن راننده ایرانی در افغانستان 
در دست پیگیری است

مس�ئول دفتر نمایندگی وزارت امور خارجه در شمال 
ش�رق گفت: پیگیر موضوع ربوده شدن راننده ایرانی در 

افغانستان هستیم.
غلامعب��اس ارباب خال��ص در گفت وگو با خبرنگار باش��گاه 
خبرنگاران مشهد، گفت: فردی با مراجعه به نماینده وزارت امور 
خارجه در ش��مال شرق کش��ور مدعی شده همسرش که راننده 

کامیون ترانزیت است در افغانستان ربوده شده است.
وی اف��زود: موضوع طی یادداش��تی به کنس��ولگری کش��ور 
افغانستان در مش��هد فرستاده شده تا پیگیری های لازم در این 

باره انجام شود.
مس��ئول دفتر نمایندگی وزارت امور خارجه در شمال شرق 
تاکید شرق تاکید کرد: تا مشخص شدن موضوع نمی توان در این 

زمینه اظهارنظر کرد.
ایران امتیاز دیگری ندهد

نوبت 1+5 است
بقیه از صفحه 2

وی تأکی��د کرد: از نظر من، هیچ کدام از اقداماتی که ما انجام 
می دهیم اسرائیل را در معرض خطر بیشتر قرار نمی دهد؛ در واقع، 

ما فکر می کنیم که این اقدامات، خطرات را کاهش می دهد.
لاوروف: باید حق ایران را به رسمیت شناخت

سرگئی لاوروف وزیر امور خارجه روسیه نیز در مصاحبه با روزنامه 
»نیزاویسیمایا گازیه تا« که صبح دیروز منتشر شد، گفت: ما با اعمال 
فشار با استفاده از تحریم به هیچ راه حلی نخواهیم رسید. تاکنون 

اعمال تحریم ها در هیچ موردی نتیجه بخش نبوده است.
وزیر خارجه روسیه بر ضرورت قائل شدن حق ایران برای استفاده 
از انرژی اتمی تا آخرین سطح تحت نظارت آژانس بین المللی انرژی 
اتمی و با رعایت کامل اصول پیمان عدم گسترش تسلیحات هسته ای 
تأکید کرد و گفت: اگر چنین حقی به ایران داده نش��ود، که همه 
کشورهای عضو پیمان عدم گسترش از آن برخوردار هستند، مقامات 
ته��ران قطعاً تردید پی��دا خواهند کرد که تلاش های غرب نه برای 
کاهش خطر تهدیدات هس��ته ای، بلکه برای مجبور ساختن ایران 
به تس��لیم اس��ت و در غیر این صورت رژیم سیاسی در این کشور 

سرنگون خواهد شد.
رئیس دستگاه دیپلماسی روسیه گفت: اگر ما این حق مسلم را 
بپذیریم، تردید مقامات ایرانی در مورد نیت س��وء کشورهای عضو 

گروه »1+5« نیز از بین خواهد رفت.
وی تأکید کرد: اگر چوب لای چرخ مذاکرات گذاشته شود امکان 

رسیدن به توافق وجود ندارد.
گفتنی است در دور قبلی مذاکرات که به مدت 3 روز )16، 17 و 
18 آبان ماه( در ژنو برگزار شد، وزیران خارجه کشورهای عضو 5+1 
نیز از روز دوم وارد گفت وگوها شده و مذاکرات با جدیت بیشتری 
دنبال شد که البته بازی مضحک فرانسه و باج خواهی طرف غربی 

از کشورمان باعث شد تا مذاکرات ناتمام بماند.

بودجه ۹۳ با دو هفته تاخیر 
به مجلس می رسد

رئیس کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس 
اعلام کرد از اظهارات دولت اینگونه برداش��ت 
می شود که احتمالا بودجه سال آینده دو هفته 

پس از 15 آذر به مجلس برسد.
حجت الاس��لام غلامرض��ا مصباحی مقدم 
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به نشست های 
مشترک روس��ای کمیس��یون های تخصصی 
با رئی��س مجلس، گفت: بای��د بحث بودجه، 
هدفمن��دی یارانه  ها و س��هام عدالت پیش از 
تنظیم لایحه بودجه س��ال آینده حل و فصل 

شود تا در بودجه ۹3 مدنظر قرار گیرد.
مصباحی مقدم با بیان اینکه در حال حاضر 
اولین جلس��ه بین دولت و اعضای کمیسیون 
برنامه در دفتر مع��اون اول رئیس جمهور در 
حال تشکیل است، گفت: هدف ما از برگزاری 
اینگونه نشست  ها این است که هماهنگی های 
لازم بین دولت و مجلس بیش��تر شده و پیش 
از آنکه لایحه بودجه سال آینده از سوی دولت 
تنظیم شود، ابهامات برطرف شده و بتوانیم با 
س��هولت بیشتری تفاهم کرده و لایحه بودجه 

۹3 را به تصویب برسانیم.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس در 
گفت وگو با تس��نیم در مورد زمان دقیق ارائه 
لایحه بودجه از س��وی دولت خاطرنشان کرد: 

خارج از دستور

نمایندگان مجلس طرحی 
دوفوریت�ی را درب�اره حفظ 
حق�وق هس�ته ای صلح آمیز 
ملت ایران به هیئت رئیس�ه 
ارائ�ه کردند ک�ه در صورت 
تصویب نهایی آن، دولت ملزم 
به ادامه غنی سازی 20 درصد 

خواهد شد.
در ابتدای جلس��ه علنی روز 
گذش��ته خانه ملت، نمایندگان 
مجلس ادامه بررسی طرح اصلاح 
قان��ون انتخابات مجل��س را در 
دس��تور کار خود قرار دادند و با 
1۲8 رای موافق، 56 رای مخالف 
و 7 رای ممتن��ع ای��ن طرح به 
کمیسیون شورا ها و امور داخلی 

ارجاع داده شد.
همچنین نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی در جلسه علنی 
روز گذشته خود طرح استفساریه 
به  ش��مول ع��وارض آلایندگی 
پالایشگاه های نفت و واحدهای 
پتروش��یمی موضوع تبصره یک 
م��اده 38 قانون مالیات بر ارزش 
افزوده را مورد بررسی قرار دادند.

بر اس��اس این استفس��اریه 
پالایشگاه های نفت و واحدهای 
پتروشیمی فارغ از آلاینده بودن 
و یا نب��ودن، ملزم ب��ه پرداخت 
ی��ک درصد ع��وارض آلایندگی 
می ش��دند که پس از بررس��ی و 
با نظر رئی��س مجلس این طرح 
استفساریه از دستور کار مجلس 

کنار گذاشته شد.
تصویب فوریت طرح 

بازنشستگی پیش از موعد 
روستائیان و عشایر

ش��ورای  مجلس  نمایندگان 
اسلامی همچنین درخواست دو 
فوری��ت طرح بازنشس��ته کردن 
کس��انی که در سن بازنشستگی 
هس��تند و هن��وز ح��ق بیم��ه 
اجتماعی روس��تائیان و عشایر را 

با قید 2 فوریت تقدیم هیئت رئیسه مجلس شد

طرح الزام دولت به صیانت از حقوق هسته ای
پرداخ��ت می نمایند را بررس��ی 

کردند.
وکلای مل��ت ب��ا 113 رای 
مواف��ق، ۲7 رای مخال��ف و 1۲ 
رای ممتن��ع از مجم��وع ۲۰۴ 
نماینده حاض��ر در صحن علنی 
ب��ا دو فوریت این طرح مخالفت 
کردند، اما در نهایت یک فوریت 
آن را با 131 رای موافق، 8 رای 
مخالف و ۹ رای ممتنع از مجموع 
۲۰۴نماین��ده حاض��ر در صحن 

علنی به تصویب رساندند.
در ص��ورت تصوی��ب نهایی 
طرح مذکور در صحن بهارستان، 
روستائیان و عشایری که ۹ سال 
ح��ق بیمه پرداخ��ت کرده اند و 
به سن بازنشس��تگی رسیده اند، 
بازنشستگی  از حقوق  می توانند 

استفاده کنند.
حضور رئیس کمیته 

امور بین المللی مجلس 
کره جنوبی در جلسه علنی

ش��اهین محمدصادقی عضو 
هیئت رئیس��ه مجلس ش��ورای 
اس��لامی در جلس��ه علنی روز 
گذشته پارلمان، اسامی مهمانان 
جلس��ه را قرائت کرد. بر اساس 
اع��لام وی، رئی��س کمیته امور 
بین الملل، تجارت و اتحاد مجلس 
ملی جمهوری کره جنوبی و هیئت 
همراه، جزو مهمانان جلسه علنی 
مجلس بودند که این عضو هیئت 
رئیس��ه ضمن خوشامدگویی به 
این افراد، حضورشان در ایران را 

گرامی داشت.
موافقت با طرح دوفوریتی 

واردات غیرضروری 
محصولات کشاورزی

در ادام��ه نمایندگان مجلس 
دوفوریت طرح ممنوعیت واردات 
غیرضروری محصولات کشاورزی 

را مورد بررسی قرار دادند.
وکلای ملت پس از اس��تماع 

مخالف��ان  و  موافق��ان  س��خنان 
دوفوری��ت طرح مذکور، در نهایت 
با بررسی فوری این طرح در قالب 
دوفوری��ت ب��ا 11۲ رای مواف��ق، 
36 رای مخال��ف و 8 رای ممتنع 
از مجم��وع ۲۰۴ نماین��ده حاضر 
مخالفت کرده و یک فوریت آن را 
با 113 رای موافق، 38 رای مخالف 
و 3 رای ممتنع به تصویب رساندند.
درصورت تصویب نهایی طرح 

مذک��ور در صح��ن بهارس��تان، 
دولت موظف می شود از واردات 
محصولات کشاورزی یک ماه قبل 
و بعد از فصل برداش��ت تولیدات 
داخلی که جوابگوی مصرف داخل 

کشور می باشد، جلوگیری کند.
طرح دو فوریتی مجلس در الزام 

دولت به حفظ حقوق هسته ای
روز گذشته طرح دو فوریتی 
ال��زام دول��ت به حف��ظ حقوق 

در  آن  مصادی��ق  و  هس��ته ای 
مذاکرات هسته ای در چارچوب 
معاه��ده ان پی تی با 11۰ امضا 
تقدی��م هیئت رئیس��ه مجلس 

شورای اسلامی شد.
»جواد کریمی قدوسی« عضو 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارج��ی مجل��س در خصوص 
چزئی��ات این خبر به ایرنا گفت: 
این طرح روز س��ه شنبه تقدیم 

هیئت رئیس��ه شده و قرار است 
دو فوریت آن امروز )چهارشنبه 
۲۹ آبان( در مجلس مورد بررسی 

قرار گیرد.
وی اف��زود: ه��دف غرب از 
مذاک��رات هس��ته ای ب��ا ایران 
متوقف کردن همه فعالیت های 
هس��ته ای اس��ت و ب��ه توقف 
غنی س��ازی ۲۰ درص��د اکتفا 

نخواهد کرد.
کریمی قدوسی با بیان این 
که تصویب این طرح کارشکنی 
در رون��د مذاک��رات به ش��مار 
نم��ی رود، اظهارداش��ت: ای��ن 
برای  طرح می تواند پشتوانه ای 
مذاکره کنندگان هس��ته ای نیز 

محسوب شود.
عضو کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس خاطر 
نشان کرد: در دور اول مذاکرات 
ژنو طرف غربی پیشنهاد پذیرش 
پروتکل الحاقی توس��ط ایران را 
مطرح ک��رد و مخالفت مجلس 
ب��ا آن باعث ش��د ک��ه در دور 
دوم مذاک��رات به آن اش��اره ای 

نکند.
ط��رح الزام دولت به صیانت 
از حق��وق هس��ته ای دول��ت را 
موظف می کند که به غنی سازی 
۲۰درصد ادامه داده و تاسیسات 
هسته ای آب س��نگین اراک را 

تکمیل کند.
پایان جلسه علنی

محمدحسن  حجت الاسلام 
ابوترابی ف��رد که در غیاب علی 
لاریجانی ریاست جلسه علنی 
روز سه ش��نبه خان��ه مل��ت را 
برعه��ده داش��ت، زن��گ پایان 
جلسه را به صدا در آورد و زمان 
جلسه بعدی را روز چهارشنبه 
۲۹ آبان با دستور ادامه رسیدگی 
ب��ه دس��تور هفتگ��ی اع��لام 

کرد.

کت�اب  دوره  بیس�تمین 
چهارمین  دانشجویی،  سال 
دوره کت�اب س�ال قرآن�ی 
دانش�جویان و دومین دوره 
انتخاب کتاب الکترونیک با 
قدردانی از 15 اثر برگزیده و 
26 اثر شایسته تقدیر خاتمه 

یافت.
ب��ه گ��زارش خبرگزاری ها، 
معاون فرهنگی وزارت فرهنگ 
و ارش��اد اسلامی در این مراسم 
گفت: از جهاد دانشگاهی انتظار 
می رود بتواند جش��نواره کتاب 
سال دانشجویی را مکمل نهضت 

تولید علم در کشور قرار دهد.
عب��اس صالح��ی در آیی��ن 
دوره  بیس��تمین  اختتامی��ه 
جشنواره کتاب سال دانشجویی 
گفت: در بومی سازی تولید علم 
باید س��ه نکته یعنی روزآمدی 
علمی، ریش��ه گرایی فرهنگی و 

میث�اق  تجدی�د  مراس�م 
آرمان ه�ای  ب�ا  بس�یجیان 
بنیانگ�ذار انقلاب اس�لامی با 
حضور رئیس س�ازمان بسیج 
مستضعفین در حرم مطهر امام 

برگزار شد.
سردار محمدرضا نقدی رئیس 
س��ازمان بسیج مس��تضعفین در 
مراس��م تجدید میثاق بسیجیان 
ب��ا آرمان های ام��ام راحل که روز 
گذش��ته با حضور در حرم مطهر 
بنیانگذار انقلاب اس��لامی صورت 
گرفت، گفت: بس��یج، نام، اقتدار و 
کرامتش را مدیون نورانیت امام)ره( 
است. بس��یج بدون نام امام)ره( و 
ول��ی خود به هیچ وجه ش��ناخته 

نمی شود.
وی اف��زود: ت��ا زمان��ی ک��ه 
از  را  مس��لمانان  س��رزمین های 
اش��غالگران پس نگیریم و با ولی  
امرم��ان در ق��دس ش��ریف نماز 
نگذاری��م، از مب��ارزه ب��ا آمریکا و 

صهیونیست دست نمی کشیم. ما 
از امام آموخته ایم که تا استکبار و 
ظلم هست مبارزه هم هست و این 
مبارزه تعطیلی بردار نیست بلکه هر 
روز چهره و روش��ی دارد و ما هم 
به اقتضای آن روز مبارزه می کنیم.

نقدی با بیان این که بسیجیان 
م��رد میدان جنگ، ایس��تادگی و 
مقاومتند، تاکید کرد: دشمنان ما 
امروز هم اگر می خواهند آزمایش 
کنند ملت ما را بیازمایند. ملت ما 
آزمون های��ش را پس داده و آن ها 

هم درس هایشان را گرفته اند، اگر 
امروز، شرایط، دست و پای جوانان 
ما را بس��ته است، اما فلسطینیان 
غزه و ح��زب الله لبنان درس های 
گردان های بیت المقدس بسیج را 

به آنها داده اند.

در آستانه هفته بسیج

مراسم تجدید میثاق بسیجیان 
با آرمان های امام راحل برگزار شد

قدردانی از برگزیدگان بیستمین دوره كتاب سال دانشجویی

بومی گرایی کارکردی را در نظر 
داشت. ترکیب این سه می تواند 
کتاب ها را به سمت سازندگی و 

خلاقیت سوق بدهد.
مراس��م،  ای��ن  ادام��ه  در 
حمیدرض��ا طیبی رئیس جهاد 
دانشگاهی هم با اشاره به این که 
تولید کتاب یکی از شاخصه های 
توس��عه علمی در کشور است، 
گفت: آمار کتاب های تولید شده 
و مقالات چاپ شده و استناد به 
این آثار جزو شاخص های توسعه 

علمی کشور است.
او با اشاره به اهمیت توجه به 
جریان علم در کشور، گفت: ما 
باید تلاش کنیم در همه حوزه ها 
براساس دیدگاه های علمی عمل 
کنیم. اگر تصمیم می گیریم در 
کشور مسکن انبوه بسازیم، باید 
براس��اس دی��دگاه علمی عمل 
کنیم. اگر می خواهیم سود بانکی 

را در ش��رایطی ک��ه هنوز تورم 
بالاس��ت، پایین بیاوریم، باید با 
مشورت عالمان این حوزه باشد.

دانش��گاهی  جه��اد  رئیس 
تأکی��د کرد: اگر م��ورد تحریم 
شدید قرار می گیریم و در کشور 
را به س��وی چین باز می کنیم، 
انگیزه برای علم و تولید فناوری 
باقی نمی مان��د و در این حوزه 
توقع م��ا از دولت تدبیر و امید 
این اس��ت ک��ه در ح��وزه علم 
کار جدی ش��ود و متولی تولید 
علم در کش��ور مشخص شود، 
چ��ون درباره ای��ن موضوع بین 

بخش های مختلف دعواست.
او در پای��ان گف��ت: نباید از 
تغیی��رات علم��ی در دنیا غافل 
باش��یم و همان ط��ور که رهبر 
به  تأکی��د کرده ان��د،  انق��لاب 
کشور  درون ساز  توانمندی های 
توج��ه کنیم. کش��ورهایی این 

راه را رفته اند وما که مس��لمان 
هستیم، باید این راه را سریع تر 

و بهتر برویم.
این  محمد س��لگی، دبی��ر 
جشنواره نیز گفت: در این دوره 
از انتخاب کتاب سال دانشجویی، 
بیش از ۴۰۰ عن��وان کتاب به 
دبیرخانه این جشنواره ارسال و 

داوری شد.
وی اف��زود: در ای��ن دوره از 
میان آثار رسیده، 68 درصد آثار 
تألیفی و 3۲ درصد ترجمه بود.

دبی��ر این جش��نواره اضافه 
ک��رد: 8۰ درصد آثار رس��یده 
مربوط به دانش��گاه های دولتی 
و ۲۰ درصد از دانشگاه های غیر 
دولتی بود.سلگی گفت: در این 
دوره سهم آثار بانوان دانشجو از 
کتاب سال دانش��جویی به 3۴ 
درص��د افزایش یافت و س��هم 

آقایان هم 66 درصد بود.
همچنی��ن مه��دی فیض- 
د  جه��ا فرهنگ��ی  ون  مع��ا
دانشگاهی- با اشاره به قرآن به 
عنوان الگویی برای نگارش کتاب 
گفت: کسانی که در ابتدای راه 
تألیف قرار دارن��د، می توانند از 
الگوی ن��گارش قرآن که کتابی 
جاودانه اس��ت و ب��رای تألیف 
آن اجر دنیایی وجود نداش��ته، 
به عنوان الگوی��ی بهره ببرند و 
توج��ه کنند که هر وقت کتاب 
تدوی��ن می کنی��م، خودمان را 
ب��ه این روش نزدیک تر کنیم تا 
کتاب های مان جاودانه ش��وند؛ 
حتی اگر یک کتاب می نویسیم.

او تأکید کرد: هر چه نیت ما 

برای نگارش کتاب پاک تر باشد، 
نتیجه خدمت به علم و فرهنگ 
کشور اس��ت و ما امیدواریم در 
جهاد دانشگاهی بتوانیم این نگاه 

را پیش ببریم.
 - یمی نی��ا کر تض��ی  مر
برگزیده بخش ویژه  دانشجوی 
گروه علوم قرآنی- نیز با اش��اره 
به ضعف رشته مطالعات قرآنی 
در کش��ور گف��ت: ضع��ف این 
رش��ته بی ارتباطی و بی اطلاعی 
دست اندرکاران آن از مطالعات 
قرآن��ی در غ��رب اس��ت و من 
در کتاب��ی ک��ه نوش��ته ام ب��ه 
کتاب شناسی مطالعات قرآنی در 
5۰۰ سال اخیر غرب پرداخته ام 
و ت��لاش کردم ت��ا رویکردهای 
متفاوت این ح��وزه پیش روی 

محققان قرار بگیرد.
در ای��ن مراس��م همچنین 
حجت الاسلام سید مهدی تقوی- 
رئیس سازمان فعالیت های قرآنی 
جهاد دانش��گاهی ب��ه اهمیت 
بازس��ازی اندیش��ه دینی اشاره 
کرد و گفت: ما تلاش می کنیم 
در این س��ازمان همه چیز را از 
بس��تر قرآن نگاه کنیم و تلاش 
می کنیم تا فرصت جدید ایجاد 
شود تا با محوریت قرآن به همه 
چیز نگاهی دوباره داشته باشیم 
و از این دیدگاه به علوم انسانی 
راه پی��دا کنیم و قرآن رابه همه 

عرصه های زندگی بیاوریم.
در پای��ان ای��ن مراس��م از 
تقدیرش��دگان  و  برگزی��دگان 
بیستمین دوره جشنواره کتاب 

سال دانشجویی تقدیر شد.

ی�ک عضو کمیس�یون 
امنی�ت مل�ی و سیاس�ت 
خارج�ی مجلس اعلام کرد 
ظری�ف به عنوان وزیر امور 
براس�اس دس�تور  خارجه 
کاری که دارد عمل می کند 
و چون ش�بهه ای در کارش 
وجود ندارد نگران سوال یا 

استیضاح نیست.
نوذر شفیعی درباره اظهارات 
مطرح ش��ده مبنی ب��ر اینکه 
"ظریف در دیدار با نمایندگان 
مطرح کرده اگر استیضاح هم 
کنید درباره جزییات مذاکرات 
س��خنی نم��ی گوی��م" گفت: 
ندارد  چنین موضوعی صحت 
اینها تفسیرهای غلطی است که 
از صحبت های ظریف می شود.

وی اف��زود: بح��ث اصل��ی 

وزی��ر خارج��ه این اس��ت که 
براس��اس تصمیمات��ی که در 
س��طح کلان اتخاذ می شود به 
عنوان یک مجری عمل می کند 
و گزارش ه��ا را ارائه می دهد و 
حتی گزارش به رییس مجلس 
ه��م می دهد، لذا ب��ا توجه به 
اینکه کار وی ش��فاف و روشن 
اس��ت از س��وال و اس��تیضاح 

نگرانی ندارد.
این عضو کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی مجلس 
در گفت وگو با ایسنا خاطرنشان 
کرد: وزیر امور خارجه شبهه ای 
در کارش وجود ندارد و نگران 
سوال یا استیضاح نیست آنچه 
اتفاق می افتد را بیان می کند و 
براساس دستور کاری که دارد 

عمل می کند.

عضو کمیسیون امنیت ملی:

وزیرخارجه، نگران سوال 
یا استیضاح نیست

همزمان ب�ا برگزاری دور 
سوم مذاکرات ایران و گروه 
1+5 و در ادامه بازی تکراری 
کنگره و کاخ سفید مشاوران 
کنگره اعلام کردند که طرح 
تصوی�ب تحریم های جدید 
علیه ای�ران فعلًا در مجلس 
سنا به رای گذاشته نمی شود.
همزمان با برگزاری نشست 
اوبام��ا ب��ا رهبر س��نای آمریکا 
و س��ران و اعض��ای عالی رتبه 
کمیته ه��ای بانکداری و روابط 
خارجی س��نا درب��اره مذاکرات 
جاری هسته ای مشاوران کنگره 
اعلام کردن��د که طرح تحمیل 
تحریم های ش��دید علیه ایران 
احتمالاً قبل از دس��امبر، یعنی 
در واقع بعد از پایان دور بعدی 
مذاک��رات ای��ران و 1+5 درباره 
برنامه هس��ته ای تهران، در سنا 

به رای گذاشته نمی شود.
»راب��رت کروک��ر« نماینده 
جمهوریخ��واه و با نفوذ کمیته 
روابط خارجی مجلس س��نای 
آمریکا در این رابطه تاکید کرد 
کنگره فعلًا و تا پایان مذاکرات 
ژنو از تش��دید مجازات ها علیه 

ایران خودداری می کند.
وی احتمال دارد پیش نویس 
قانون تش��دید مجازات ها علیه 
ایران روز دوم ماه آینده در جلسه 
س��نا پس از عید شکرگزاری به 

رای گیری گذاشته شود.

رویترز نیز در گزارش��ی به 
نقل از نمایندگان مجلس سنای 
آمری��کا و برخی مش��اوران آنها 
نوش��ت: انتظار نمی رود جلسه 
رای گی��ری درب��اره تحریم های 
ش��دیدتر ضد ایران در مجلس 
سنا تا دوم دسامبر )11 آذر( به 

رای گذاشته شود.
اوباما هفته گذشته از کنگره 
از تصویب تحریم های  خواست 
جدی��د علیه ایران دس��ت نگه 
دارد. وی همچنی��ن تلاش کرد 
به نماین��دگان کنگره اطمینان 
خاط��ر ده��د هرگون��ه کاهش 
تحریم ها »خفیف« خواهد بود 
و اگر ایران نشان دهد در کنترل 
برنامه هس��ته ای خ��ود  جدی 
نیست فوراً برگردانده خواهد شد.

برنت  برژینسکی و  زبیگنیو 
سابق  مش��اورین  اسکوکرافت، 
رؤس��ای جمهور آمریکا نیز در 
نامه ای خطاب به رهبران س��نا 
و مجل��س نمایندگان آمریکا از 
تلاش ه��ای ب��اراک اوباما برای 
دستیابی به راه حل دیپلماتیک 
درب��اره برنامه هس��ته ای ایران 

حمایت کردند.
برژینسکی و اسکوکرافت در 
این نامه خود چنین نوشته اند: 
م��ا از تصمیم باراک اوباما برای 
دستیابی به مرحله اول تفاهم با 
ایران برای محدود کردن برنامه 
هس��ته ای این کش��ور حمایت 

می کنیم. این توافق نامه عناصر 
حس��اس برنامه ای��ران را کند 
خواه��د ک��رد، آن را ش��فاف تر 
س��اخته و زمانی کافی را فراهم 
خواهد کرد تا به یک توافقنامه 
جامع تر در س��ال آتی دس��ت 
یافته شود تعهد ظاهری دولت 
جدید ایران برای معکوس کردن 
فعالیت های هسته ای تهران باید 
آزمایش شود تا اطمینان حاصل 
شود که این کشور نمی تواند به 
سرعت به سلاح هسته ای دست 
یابد. چنین توافقنامه ای به نفع 
امنیت ملی آمریکا، اس��رائیل و 
سایر کشورها در منطقه خواهد 

بود.
در پای��ان ای��ن نام��ه آمده 
اس��ت: هم اکن��ون تحریم  های 
اضافی ایران با هدف دس��تیابی 
به امتیازاتی بیشتر در مذاکرات 
خطر تضعیف و یا حتی شکست 
دارد.  پ��ی  در  را  گفت وگوه��ا 
تحریم ه��ای بیش��تر در حالی 
که این مذاکرات بی س��ابقه در 
حال انجام هس��تند ایرانی ها را 
مطمئن خواهد کرد که آمریکا 
حاضر نیس��ت با دولت کنونی 
ایران به توافقی دس��ت یابد. ما 
از تم��ام آمریکایی ه��ا و کنگره 
آمریکا دعوت می کنیم تا استوار 
در کنار رئیس جمهور در فرآیند 
مذاکرات س��خت اما تاریخی با 

ایران بایستند.

بازی تکراری کاخ سفید و کنگره

تحریم های جدید ضد ایرانی 
فعلًا به تعویق افتاد

اینگونه از اظهارات دولت ش��نیده می شود که 
بودجه حدود یک تا ۲ هفته پس از 15 آذر و 

موعد قانونی به مجلس تقدیم می شود.
توضیحات رئیس کمیسیون اصل ۹0 

درباره پرونده رشوه در فوتبال
رئیس کمیس��یون اصل ۹۰ مجلس اعلام 
ک��رد مطالبی که فردوس��ی پور مجری برنامه 
تلویزیونی ۹۰ مطرح کرده است نشان از حجم 
بالای اطلاعاتی وی از رش��وه در فوتبال کشور 
است که برای رسیدگی به این پرونده نیازمند 

اطلاعات وی هستیم.
محمدعلی پورمختار درباره دعوت از عادل 
فردوس��ی پور، مجری برنامه تلویزیونی ۹۰ به 
این کمیس��یون، گفت: آقای فردوسی پور در 
برنام��ه ۹۰ مباحثی را مط��رح کردند که باید 
ادعاهای وی مستند باشد؛ این حرف های آقای 
فردوسی پور نشان دهنده حجم بالای اطلاعاتی 
وی درباره فس��ادی است که در فوتبال کشور 
ش��کل گرفته و رش��وه هایی که داده و گرفته 

شده است.
وی با اشاره به اینکه تا کنون هیچ کسی در 
خصوص پرونده رشوه در فوتبال دستگیر نشده 
و همچنان جلسات اعضای کمیسیون اصل ۹۰ 
با برخ��ی مربیان و بازیکنان در حال برگزاری 
است، به مهر گفت: برای بررسی فساد موجود 
در فوتبال کشور نیازمند اطلاعاتی هستیم که 
می توانیم بخشی از این اطلاعات را با استفاده 
از انباشت اطلاعات آقای فردوسی پور به دست 
آوری��م از این رو وی را مانند افراد مطلع دیگر 

به کمیسیون دعوت کردیم.


